
WYCIĄG Z PROTOKOŁU NR 8/2015
Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ W GARWOLINIE
ODBYTEGO W DNIU 20 PAŹDZIERNIKA 2015 ROKU.

W  posiedzeniu  wzięło  udział:  8  członków  Rady  Nadzorczej,  Zarząd  Spółdzielni
Mieszkaniowej w Garwolinie. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Przyjęty porządek obrad /za: 8, przeciw: 0/ przedstawiał się następująco:
1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
2. Podjęcie uchwały w sprawie służebności przejścia (przechodu) i przejazdu.
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej.
4. Omówienie spraw związanych ze sprzątaniem klatek schodowych w budynkach SM.
5. Sprawy różne.

Ad. 1 Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
Protokół  Nr  7/2015  z  posiedzenia  Rady  Nadzorczej  Spółdzielni  Mieszkaniowej

w Garwolinie odbytego w dniu 15 września 2015 roku został przyjęty. 
Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/

Odczytany  wyciąg  z  protokołu  Nr  7/2015  z  posiedzenia  Rady  Nadzorczej  Spółdzielni
Mieszkaniowej w Garwolinie odbytego w dniu 15 września 2015 roku został przyjęty. 

Głosowanie /za: 8, przeciw: 0/ 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie służebności przejścia (przechodu) i przejazdu. 
Rada Nadzorcza podjęła Uchwałę Nr 14/2015 z dnia 20.10.2015r. w sprawie wyrażenia

zgody  na  obciążanie  nieruchomości  gruntowej  –  służebnością  przejścia  (przechodu)
i przejazdu. 

Głosowanie: /za: 8, przeciw: 0/

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 
Rada Nadzorcza po odczytaniu przyjęła Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia

19.10.2015r. 

Ad. 4. Omówienie spraw związanych ze sprzątaniem klatek schodowych w budynkach
SM.

W wyniku dyskusji Rada Nadzorcza ww. sprawie podjęła następujące decyzje:
1. Rozesłać zapytanie ofertowe do firm sprzątających. 
2. Opracować ankietę (zapytanie), które zostanie skierowanie do mieszkańców osiedla

w Trąbkach. 

Ad. 5. Sprawy różne. 
Omówiono i podjęto decyzję w sprawie:

- pisma firmy F.H.U. VICTORIA dot. dzierżawy terenu, 
- pisma mieszkańca osiedla Kościuszki II dot. wypłaty dofinansowania za wymianę stolarki
okiennej w lokalu. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Protokół został podpisany przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej.


